

## OUR VISION, MISSION & VALUES

Provide High Quality of designs and after sales service by developing a network of brands into market leading positions within Jeddah and All the cities of Saudi Arabia.



توفير جودة عالية من التصاميم وخدمات ما بعد البيع من خلال تطوير شبكة من العلامات التجارية في المناصب القيادية في السوق داخل جدة وسائر مدن المملكة.



## WHOWEARE

hd DEFINITION is an Advertising Company which has been worked for the last eight years on introducing integrated advertising services that participated in the development of advertising industry, where we adopt a working methodology based on advance planning and good preparation and hard work to provide and implement innovative ideas and advanced solutions to build a constructive strategic relationship with our clients to ensure continuity.

### من نحن ؟

مناسبة الشركة اعلان عملت على مدى الشنوات الثمان الماضية على تقديم الخدمات الإعلانية المتكاملة التي شاركت في تطوير هذه الصناعـة حيث نتبنى منهجية عمل تقوم على التخطيط المسبق والإعداد الجيد والعـمل الجاد لتوفير وتنفيذ أفـكار مبتكرة وحـلول متقدمـة لبـناء علاقة استراتيجية بناءة مع عملائنا لضمان الاستمرارية.

# SERVICE PROCESS GUIDELINES

#### With us you can count on:

#### Trust!

We manage a vast and sensitive group of clients and trust is our backbone.

#### Support!

You will be in good hands with us. Support is one of our highest priorities.

#### Quality!

When it comes to providing a quality environment for our customers to place their trust and needs in our hands, we cut no corners. From our Associates selection, to our customer support, right down to the smallest details.

#### معنا يمكنك الإعتماد على:

#### الثقة!

نحن ندير مجموعة واسعة وحساسة من العملاء والثقة هى العمود الفقرى لدينا

#### الدعم!

سوف تكون في أيد أمينة, والدعم هي واحدة من أولوياتنا

#### الجودة!

عندما يتعلق الأمر بتلبية احتياجات عملائنا وتوفير بيئة جيدة لهم فكن على ثقة شديدة أنك في يد أمينة، وسنقوم بالتركيز معاً على أدق التفاصيل.







المواقع الإلكترونية Web Solutions















